
Ojciec Gersona: Na 80 procent trafi do Flamengo
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Ewentualny transfer do Dynama Moskwa można uznać za taki, do którego

z pewnością nie dojdzie. O przyszłości syna wypowiedział się bowiem

Marco Antonio, który ma zupełnie inną teorię na ten temat. Ojciec Gersona

wypowiedział się dla Radio Brasil.

- Tak wygląda sytuacja. Graczem nie interesuje się tylko Flamengo, ale też inne

kluby, mimo że mamy aktualnie kontrakt w Romie. Chcemy tylko dobra chłopaka i

nie myślimy jedynie na poziomie ekonomicznym. Mieliśmy spotkanie i dobrą

rozmowę z Flamengo, drużyną, której chciałby grać każdy piłkarz. Naszym

zamiarem jest odzyskanie powołania do reprezentacji narodowej i zespół "Mengao"

byłby dobrym oknem wystawowym. Na dziś jest 80% szans, że Gersona zagra we

Flamengo, mimo że niektórzy myślą, że powrót do Brazylii nie będzie dla niego

dobry, ja tak nie myślę. Myślę, że przy grze w lidze brazylijskiej i Flamengo będą

większe szanse na wejście do drużyny narodowej.

Przypomnijmy, że piłkarz był w ostatni weekend bliski przenosin do Dynama

Moskwa, przynajmniej na poziomie klubów, które dogadały wszystkie szczegóły.

Niestety na transfer miał się nie zgodzić ojciec piłkarza. 
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